
Zebranie Rady Rodziców

7 lipca 2021 odbyło się zebranie Rady Rodziców. Poniżej notatka dotycząca przebiegu
zebrania, w niej ważne ustalenie dotyczące jednolitego stroju.
  Dziękuję Radzie Rodziców za dwuletnią działalność w nadzwyczajnych warunkach.
  Szczególne podziękowanie za ostatni rok kieruję dla pani Ilony Żurawki, które w ciągu
minionego roku szkolnego podejmowała szereg działań skierowanych do uczniów 
szkoły, np. z okazji Dnia Dziecka  oraz reprezentowała Radę Rodziców podczas
uroczystości.
  Alojzy Piasecki - dyrektor
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1. W zabraniu uczestniczyli:

  

Ilona Żurawka – p.o. przewodniczącej Rady Rodziców

  

Łukasz Rabiega – skarbnik

  

Maciej Bańkowski

  

Paulina Nowak

  

Alicja Fiołkowska

  

Karolina Janus

  

Alojzy Piasecki – dyrektor szkoły.

  

2. Rada Rodziców zgłosiła wniosek, aby od 1.09. 2021 uczniowi nie ponosili konsekwencji za
brak jednolitego stroju. Nie wiadomo, jaki będzie przebiegał dalszy rozwój pandemii, być może
nastąpi powrót do zdalnego nauczania, więc rodzice niepotrzebnie poniosą koszty zakupu
„mundurków”. 

  

Dyrektor przychylił się do wniosku Rady Rodziców.

  

3. Dyrektor zapytał zebranych o opinię na temat wniosku Rady Pedagogicznej, aby od
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1.09.2021 nie kontynuować punktowego systemu oceniania i wrócić do przednich zasad
wystawiania ocen. 

  

Dyrektor jako główny powód podał, iż punktowy system wymaga ciągłego odnotowywania
spostrzeżeń, a na to w codzienności szkolnej (lekcje, przerwy i dyżury, przygotowywanie do
lekcji) nie ma zupełnie czasu, zaś wpisywanie po lekcjach skutkuje nieskrupulatnością,  o wielu
rzeczach nauczyciele zwyczajnie zapominają. Poza tym system punktowy raczej nie sprzyja
wychowywaniu, gdyż uczy – zwłaszcza starszych- 
kombinowania 
w zdobywaniu punktów. 

  

Rada Rodziców nie wniosła sprzeciwu przeciwko odejściu od punktowego systemu oceniania
uczniów od 1.09.2021. 

  

4. Dyrektor zapytał zebranych o opinię na temat wprowadzenia zakazu wchodzenia rodziców na
teren szkoły, nawet w sytuacji, gdy nie będą obowiązywały obostrzenia związane z pandemią
COVID-19. 

  

Rada Rodziców wyraziła na ten temat pozytywną opinię. Muszą jednak być jasno określone
przypadki, kiedy rodzice mogą wejść na teren szkoły. Możliwe byłoby to w szczególności dla
rodziców uczniów klasy 1 w okresie adaptacyjnym (wrzesień), dla rodziców chcących spotkać
się z nauczycielem, dla rodziców odbierających dzieci w trakcie zajęć świetlicowych. 

  

Dyrektor zaznaczył, że nie będzie żadnych ograniczeń z wchodzeniem do sekretariatu przez
salę sportową. 

  

5. Pan Łukasz Rabiega zwrócił się do dyrektora, aby uzyskał informację dotyczącą planu
zagospodarowania gruntu gminnego znajdującego się za boiskiem za salą sportową.

  

6. Dyrektor przekazał Radzie Rodziców informacje dotyczące:

  

 3 / 4



Zebranie Rady Rodziców

a) wyników egzaminu klasy ósmej, 

  

b) projektu rozbudowy przedszkola, 

  

c) planu ogrodzenia całego terenu szkoły i usunięcia w związku z tym istniejących garaży,

  

d) problemów dotyczących lokalizacji placu zabaw. 

  

7. Rada Rodziców zaapelowała o zwołanie z początkiem września zebrań klasowych w celu
wyboru nowych trójek klasowych. 

  

  

Opracował:

  

Alojzy Piasecki
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